
  

VIDEOER: PRÆCISIONSJORDBRUG I ENGLAND

I England er landmændene ikke så optaget af gradueret kvælstoftildeling, men mener
graduerede udsædsmængder er vigtigt. Mød tre engelske landmænd, som fortæller om
præcisionsjordbrug.

James Robinson: Gradueret udsædsmængde er vigtigst

 
Andy Bason: Glad for præcisionsjordbrug, men duer det til kvælstof?

 
Ian Margetts: Indtjeningen er ikke afgørende ved præcisionsjordbrug
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